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I går satte grunn-
eierne ut over 100
glinsende halvkilos
ørreter i Begna. Snart
starter sportsliskerne
iakten på dem,

lngvar Skattebu

Begna har hatt en spesiell klang
i ørene til sportsfiskere over hele
fylket. Itaftutbygginga ve d Eid
førte til at noen tvilte på elva.
Samtidig kom gjedda oppover
elva fra Sperillen.

- Men i dag ser vi at elva er
bliu bedre igjen, virkningen av
Eid Itaftverk var bare et blaff,
fortelier Christoffer Rustebakke
i grunneierlaget for Begna Elv.

fra smått til stort
For seks-sju år siden begynte
de å bruke rogn fra fiske i Begna
til å produsere Begna-ørret på
oppdrettsanlegget FOSA i Torpa.
Nå er disse fiskene blitt så store
at de kan føres tilbake til Begna
som halvkilos lekkerbiskener.

- Vi fant ut at det var ikke
behov for sette ut småfisk her i
elva. Det er nok småfisk som det
er, sier Rustebakke.

I år som i fjor blir det derfor
satt ut 133 voksne Ørreter i elva,
og i år fulgte grunneierne opp
med 11nye.

Uet ikke hYor de blir au
Hittil har prosjektet bare gått ut
på å styrke ørretbestanden, både
ovenfor og nedenfor elvekraft-
verket ved Eid.

- Vi vet ikke hvordan det går
med fiskene vi setter ut. Men
vi har ei fiskertapp innvendig i
demningen ved Eid. Så hvis vi
ønsker det, kan vi merke dem
og sjekke hvor mange vi får inn
i fisketrappa, sier Rustebakke.

Det er heller ikke gjort noe for
å få tilbakemeldinger fra fiskerne
om utsettingsprosjektet.

- Men vi håper selvsagt at
sportsfiskerne setter pris på
tiltaket.

De 111 fiskene som ble satt
ut i gål vil trolig spre seg over
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UEL|(0MMEN TIIBAKE: Disse ørretene er klekt med rogn lra Begna, og foret opp i Torpa. Nå er de

Begna.

strekningen Grimsrud bru i sør
til Bagn i nordvest. Dette er en
strekning på 23 kilometer.

Mye smått, enkelte ruggel
Rustebakke erkjenner at det er
mye småfisk i Begna. Men det
går enkelte skikkelige rugger
der også.

- Vi kontrollerer fisken som
går i fisketrappa i Eid krafrverk.
Den stØrste vi har registrert er på
4,6 kilo, sier Rustebakke.

Det er en kjent sak at gjedda
har spredd seg oppover i Speril-
len. Det er flere år siden det ble
funnet gjedde i trappa i kaftsta-
sjonen. Men ovenfor Eid skal det
ikke være sett noen eksemplarer
av denne arten. Gjeddefisket er
i gang nå.

- Det ser vi av fiskekortsalget
sør i Begna. Fiskekortet gjelder

helt til Nes i Ådal. Her oppe i elva
starter ikke fisket f'ør elva når
rundt åtte grader. Da begyrner
ørreten i fl1tte på seg. Det er litt
for tidlig ennå, sier Rustebakke.

En morsom ioh0
Christoffer Rustebakke og Ian
hageland fra FoSA-anlegget
hadde i går den rnorsomme job-
ben med å slippe de lll voksne
Ørretene ut i elva.

- Ai-ai-ai, utbry.ter Rustebakke
når han ser en av de største, gull-
blinkende Ørretene oppe i karet
bak på FOSAs lastebil. Minuttet
etterpå glir den flotte skapnin-
gen ut i elva og blir borte. Hvor
lenge går det før en sportsfisker
kroker den lel«e karen?
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